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استان فارس
جهرم

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 

شهرستان جهرم خبر داد:

توقیف ساخت وساز 
غیرقانونی در اراضی ملی  

جهرم 
جهرم  شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رئیس 
گفت: در راستای حفظ و صیانت از اراضی ملی نیروهای 
با همکاری  طبیعی شهرستان جهرم  منابع  یگان حفاظت 
عوامل قضایی یک دستگاه لودر در حال تصرف اراضی 

ملی در شهرستان جهرم را توقیف کردند.
اداره  از روابط عمومی  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
عرب  علیرضا  فارس  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل 
شیبانی با اعلام این خبر افزود: متصرفان در اراضی ملی 
به  اقدام  شهرستان  این  البرز  بلند  کوه  غرب  به  موسوم 
ساخت وساز غیرقانونی و تخریب این اراضی کرده بودند 
که با هوشیاری نیروهای منابع طبیعی و همکاری بسیار 
خوب مردم این منطقه این عملیات متوقف و متخلفان به 

مراجع قضایی معرفی شدند.
وی گفت: در این عملیات سودجویان اراضی ملی باهدف 
ایجاد باغشهری و ساخت وسازهای غیرقانونی توسط یک 
دستگاه لودر مشغول خاک برداری غیرمجاز و تسطیح در 
یگان  مأموران  با کمک  بلافاصله  که  بودند  ملی  اراضی 
حفاظت منابع طبیعی ابزار و ادوات جرم توقیف و پس از 

جمع آوری به پارکینگ منابع طبیعی منتقل شد.

 خانه معلولان 
جسمی حرکتی در جهرم 

افتتاح شد

ایرنا: خانه نگهداری معلولان جسمی و حرکتی با ظرفیت 
نگهداری ۲۰ معلول در جهرم به بهره برداری رسید.

حاشیه  در  فارس  بهزیستی  کل  اداره  توان بخشی  معاون 
در  حرکتی  جسمی  معلولان  نگهداری  واحد  افتتاح 
جهرم گفت: به مناسبت هفته بهزیستی، خانه مخصوص 
در  سال   ۱۴ بالای  حرکتی  و  جسمی  معلولان  نگهداری 

جهرم به بهره برداری رسید.
توان بخشی  مرکز  در  واحد  این  افزود:  گودرزی  حمید 
معلول   ۲۰ نگهداری  ظرفیت  با  )س(  الزهرا  فاطمه 

راه اندازی شده است.
 ۲۰۰ بر  افزون  مساحتی  با  مرکز  این  کرد:  اظهار  وی 
به  اعتبار  ریال  میلیارد  سه  اعتبار  صرف  و  مترمربع 

بهره برداری رسید.
و  بی سرپرست  معلولان  به  واحد  این  کرد:  تصریح  وی 
مجهول الهویه بالای ۱۴ سال، خدمات نگهداری، آموزشی، 
ارائه  اقتصادی  اجتماعی و  توانمندسازی فردی،  پزشکی، 

می دهد.
به گفته وی توانمندسازی معلولان، اشتغال پایدار و مسکن 
انجام  به زودی  بهزیستی  معاونت های  سایر  هماهنگی  با 

می شود.
معاون توان بخشی اداره کل بهزیستی فارس بیان کرد: این 
خانه های پناهگاهی، رویکردی جدید برای توانمندسازی 
معلولان است که به شکل خانوادگی و با مدیریت از راه 

دور اداره می شود.
)س(  الزهرا  فاطمه  توان بخشی  مرکز  در  است  گفتنی 
نگهداری  حرکتی  و  ذهنی  معلول   ۷۰ از  بیش  جهرم 

می شوند.

نیریز

برگزاری شب شعر شهادت امام 
جواد )ع( در نی ریز

سرویس خبری/ علیرضا مقدسی: در آستانه شب شهادت 

با  )ع(،  جواد  امام  بزرگداشت  شب شعر  )ع(  جواد  امام 
محمد  شیخ  مرحوم  بیت  محل  در  ادبا  و  شعرا  حضور 

اسماعیل نصیرزاده در نی ریز برگزار شد.
این آیین ادبی که با شعرخوانی، مدیحه سرایی و سخنرانی 
همراه بود 1۴ نفر از شعرای آیینی اشعار خود را در سوگ 

شهادت امام جواد )ع( قرائت کردند.
محمدجواد نصیرزاده دبیر اجرایی این مجلس با اعلام این 
خبر گفت: این شب شعر به طور سالانه و مصادف با ایام 
و  شهرستانی  شاعران  حضور  با  )ع(  جواد  امام  شهادت 
استانی و کشوری در محل بیت مرحوم نصیرزاده، اجرا و 

با صرف اطعام پایان می یابد.

لارستان
شهردار لار: 

تخریب اموال عمومی 
 هزینه های بسیاری 

را به مدیریت شهری تحمیل 
می کند

از روابط عمومی سپاه  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
محمدرضا قنبرنژاد شهردار لار گفت: حفظ اموال عمومی  
و صیانت آنچه از بیت المال خریداری و جهت رفاه عموم 
در نقاط مختلف شهر تعبیه شده یک تکلیف بوده و فراتر 

از وظیفه است.
اینکه  به  بی توجه  عده ای  متأسفانه  افزود:  لار  شهردار 
است  شهروندان  عموم  و  خودشان  به  متعلق  اموال  این 
آسیب  می شود،  خریداری  آنان  پرداختی  عوارض  از  و 
ست های  تخریب  به  می توان  آن  نمونه  که  می رسانند 
ورزشی و مجموعه بازی کودکان، سرویس های بهداشتی، 
روشنایی،  چراغ های  شکستن  زباله،  سطل های  تخریب 
زدن  آتش  نیمکت ها،  رانندگی،  و  راهنمایی  علائم 
این ها  برد که همه  نام  آلاچیق ها و تخریب فضای سبز 

برای رفاه حال شهروندان عزیز تهیه شده است.
وی گفت: امکانات شهری برای استفاده عموم مردم شهر 
امکانات را دارند  این  از  استفاده  است و همه مردم حق 
بروز  باعث  غیراخلاقی  رفتارهای  با  خاص  عده ای  که 

هزینه های زیادی به شهر و ساکنان آن می شوند.
عمومی  اموال  تخریب  اینکه  بر  تأکید  با  قنبرنژاد 
هزینه های بسیاری را به مدیریت شهری تحمیل می کند، 
افزود: بودجه اختصاص یافته به تأسیسات و مبلمان شهری 
از محل عوارض دریافتی خود شهروندان تأمین می شود و 
مردم باید بدانند که خسارت به این تجهیزات خسارت به 

سرمایه شهر است.
شهردار لار از عموم شهروندان عزیز درخواست کرد تا 
به منظور جلوگیری از چنین اقداماتی و تکرار نشدن آن، 
با عزمی راسخ ضمن حراست و نگهداری از اموال عمومی 
با مجموعه شهرداری در جهت شناسایی و برخورد جدی 

با این ناهنجاری ها همکاری نمایند.
وی در پایان با اشاره به خرید مبلمان شهری تصریح کرد: 
اگر از تخریب مبلمان شهری در سطح شهر جلوگیری و 
استفاده صحیح از این وسایل صورت بگیرد یقیناً عمر این 
وسایل نیز به تدریج افزایش یافته و درنتیجه هزینه هایی که 
جایگزین  می تواند  می شود،  آنها  تعویض  و  تعمیر  برای 
انجام پروژه ها و  خرید و سائل جدید و همچنین صرف 

افزودن امکانات جدید شود.

استان هرمزگان

جاسک
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:
 نخستین محموله یخچالی 

 با شناور فلزی به عمان 
صادر شد

خبر  اعلام  با  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
گفت:  جاسک  بندر  در  تجاری  سوم  خط  راه اندازی 
و  تره بار  و  میوه  حامل  یخچالی  محموله  نخستین 

صیفی جات با شناور فلزی به عمان صادر شد.
به گزارش خبرگزاری مهر، اله مراد عفیفی پور با اشاره 
اظهار  بندری سواحل مکران  به ظرفیت های دریایی و 
دریایی  ظرفیت های  داشتن  با  جاسک   بندر  داشت: 
مناسب نقشی محوری را در حوزه صادرات و دسترسی 

به بازارهای هدف در کشورهای منطقه ایفا می کند.
وی افزود: در این راستا راه اندازی خط سوم تجاری در 
بندر جاسک باهدف توسعه صادرات کانتینری به مقصد 
کشورهای حاشیه خلیج فارس و دریای عمان به صورت 

آزمایشی آغاز شد.
خاطرنشان  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
حامل  یخچالی  کامیون های  خط  این  قالب  در  کرد: 
محموله های کشاورزی، صیفی جات و تره بار با استفاده 
توسط  شده  احداث  زیرساخت های  و  شناور  رمپ   از 
شناور  فروند  یک   روی  دریانوردی  و  بنادر  سازمان 

لندینک کرافت بارگیری و عازم کشور عمان شد.
و  دقیق  ارزیابی  از  پس  کرد:  تصریح  پور  عفیفی 
دریایی  خط  آزمایشی  اجرای  این  از  که  بازخوردی 
خواهیم گرفت در آینده ای نزدیک شرایطی را فراهم 
این  شتابنده تر  سرعت  و  بیشتر  حجم  با  تا  می کنیم 

فعالیت تداوم یابد.
وی با اشاره به عملکرد چهارماهه نخست بندر جاسک 
قابل توجهی  و  خوب  رشد  صادرات،  حوزه  در  گفت: 
را شاهد بودیم و این امر باعث شد تا با فراهم آوردن 
بنادر  دیگر  و  جاسک  بندر  در  لازم  زیرساخت های 
منطقه ای  تجارت  توسعه  کوچک سواحل مکران روند 

را به شکل شتابنده تری دنبال کنیم.
بندر صادراتی  به عنوان  بندر جاسک  است،  شایان ذکر 
مهم با کاربری چندمنظوره تجاری، صیادی و مسافری 
واقع شده  مکران(  )سواحل  منطقه شرق هرمزگان  در 

است.
این بندر جاسک دارای حوضچه ای به وسعت ۲۶ هکتار 
و ۱۱ هکتار اراضی پس کرانه است که با اجرای طرح 
اراضی  این  وسعت  به  هکتار   ۶ است  قرار  آن  توسعه 

اضافه شود.
گفتنی است، اسکله های این بندر چندمنظوره با رسیدن 
امکان  از  انجام لایروبی،  از  متر پس  به ۴.۷  عمق آن 
پهلوگیری شناورهای فلزی و لنج های تجاری برخوردار 
و بستر مناسبی برای پذیرش شناورهای بزرگ تر فراهم 

شده است.

استان بوشهر

بوشهر                                     
استاندار بوشهر:

سخت ترین قطعه راه آهن 
بوشهر- شیراز پنج درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد

 
راه آهن  پروژه  قطعه  سخت ترین  گفت:  بوشهر  استاندار 
بوشهر- شیراز به طول ۲۶ کیلومتر دارای چهار کیلومتر 
پل و دو کیلومتر تونل پنج درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

به گزارش خبرنگار مهر، عبدالکریم گراوند در بازدید از 
پروژه راه آهن استان بوشهر اظهار داشت: پروژه راه آهن 
بوشهر شیراز نقش بسیار مهمی در توسعه استان بوشهر و 

نقش تأثیرگذاری در اقتصاد ملی دارد.
در  شیراز  بوشهر-  راه آهن  پروژه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تنها  پروژه  این  افزود:  است،  آغازشده  تحریم  شرایط 
برای استان بوشهر نیست و برای کل کشور نقش مهم و 

تأثیرگذاری در عرصه اقتصادی دارد.
شیراز  بوشهر-  راه آهن  پروژه  بیان کرد:  بوشهر  استاندار 
دارای ۴۳۷ کیلومتر طول است که بخشی از این پروژه در 
استان بوشهر است که قطعه ۱۰ آن به طول ۲۶ کیلومتر 
بوشهر  استان  در  پروژه  این  قطعه  سخت ترین  به عنوان 

اکنون در دست اجرا است.
اینکه این قطعه حدود چهار کیلومتر پل  به  با اشاره  وی 
و دو کیلومتر تونل دارد، پیشرفت فیزیکی خاکبرداری، 
خاکریزی، ساخت پل و احداث تونل را پنج درصد عنوان 

کرد.
گراوند بابیان اینکه این پروژه اکنون فعال است، ادامه داد: 
درخواست ما از وزارت راه این است که شاهد تخصیص 
اعتبارات به این پروژه باشیم و این پول در پروژه تزریق 
شود که امسال ۶۵ میلیارد تومان برای آن تخصیص یافته 

است.
محدودیت های  علیرغم  پروژه  پیمانکار  کرد:  بیان  وی 
موجود کارهای خوبی را داشته است و با فعال شدن این 

پروژه شاهد امید و نشاط بیشتری خواهیم بود.
استاندار بوشهر با اشاره به اینکه اجرای طرح ها و پروژه ها 
امیدواری مردم می شود،  افزایش  باعث  در شرایط تحریم 
خاطرنشان کرد: این پروژه ملی است و امیدواریم شاهد 

تخصیص اعتبارات این طرح باشیم.

استان کهگیلویه و بویراحمد

اجرای جداکننده فیزیکی  
در 31 کیلومتر از راه های 

کهگیلویه و بویراحمد
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی راهداری 
مدیرکل  نصیری راد  محمدحسین  جاده ای؛  حمل ونقل  و 
از  بویراحمد  و  راهداری و حمل ونقل جاده ای کهگیلویه 
اجرای جداکننده فیزیکی )نیوجرسی( در 31 کیلومتر از 

محورهای مواصلاتی استان خبر داد.
وی گفت: جداکننده فیزیکی )نیوجرسی( بااعتباری بالغ بر 
منطقه  بابامیدان  یاسوج-  محورهای  در  ریال  میلیارد   100
یاسوج- زردی،  گل  منطقه  بابامیدان  یاسوج-  دشتروم، 
اصفهان منطقه دارشاهی، گچساران- بهبهان، گچساران – 

بابامیدان و پلیس راه یاسوج - اصفهان اجرا شد.
به وسیله  پرتگاهی  نقاط  ایمن سازی  افزود:  راد  نصیری 
از دیگر  نیز  ایمن سازی محورهای مواصلاتی  خاکریزی، 
اداره کل است که در محورهای  این  اجرایی  برنامه های 
بتوانیم  امیدواریم  و  است  انجام  در حال  استان  مواصلاتی 

تصادفات و تلفات جاده ای را به حداقل برسانیم.
کسب رتبه دوم کشوری کاهش 
جمعیت کیفری در زندان های 

کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل زندان های استان کهگیلویه و بویراحمد از کسب 
رتبه دوم کشوری کاهش جمعیت کیفری در زندان های 

استان خبر داد. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی زندان های 
استان کهگیلویه و بویراحمد، اسماعیل جمیاری در نشست 
شورای اداری و برنامه ریزی زندان ها در دهدشت بر تلاش 
راهبردی  سیاست های  اجرای  مدون،  برنامه ریزی  جهت 

سازمان و توجه افزون تر به مقوله امنیت تأکید کرد. 
وظایف  مورد  در  تذکراتی  و  توصیه ها  بیان  ضمن  وی 
بازده  افزایش  ارتقا و  زندانبانی و تشریح راهکارهایی بر 
و  قضا  دستگاه  در  تحول  موضوع  به  زندان ها  در  کاری 
تسری آن به سازمان های تابعه اشاره و اظهار کرد: امروزه 
یقیناً  و  دارد  قضایی وجود  دستگاه  در  تحول گرایی  نگاه 
سازمان زندان ها هم در موضوع تحول سهم بسزایی دارد 
فعالیت های  انسانی،  نیروی  و  امکانات  بسیج  با  باید  که 

زندانبانی مضاعف گردد. 
بابیان  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  زندان های  مدیرکل 
است،  بحران  مدیریت  به نوعی  زندان  در  مدیریت  اینکه 
و  تمام  و  تام  آمادگی  با  باید همکاران  خاطرنشان کرد: 
هوشیاری و توان باروحیه جهادی نسبت به انجام وظایف 
یا  و  سستی  هرگونه  چراکه  اقدام کرده  خود  تکالیف  و 
سهل انگاری در انجام کار باعث ایراد خسارت های سنگین 

و بعضاً غیرقابل جبران خواهد شد . 
است،  علم  یک  زندانبانی  امروزه  کرد:  تصریح  جمیاری 
اداره  با روش سنتی و قدیمی نمی توان زندان ها را  دیگر 
کرد لذا می بایست کارکنان با نگاه جدید و متدهای نوین 
زندانبانی با تعهد، تخصص و همفکری، تعامل و هوشمندی 

خدمت کنند. 
در  کیفری  جمعیت  کاهش  مهم  امر  به  ادامه  در  وی 
زندان ها و پرداختن به این اولویت قوه قضائیه و سازمان 
زندان ها پرداخت و ادامه داد: استان کهگیلویه و بویراحمد 
جمعیت  کاهش  مبحث  در  را  دوم  مقام  گذشته  سال  در 
کیفری کسب کرده و بنابراین می طلبد تا با تعامل بیشتر 
با مراجع قضایی، استفاده از ظرفیت های قانونی بخشنامه ها، 
و  شکات  از  رضایت  اخذ  آئین نامه ها،  و  دستورالعمل ها 
پیگیری های بیشتر توسط شورای های حل اختلاف مستقر 
در زندان ها و... کماکان این موضوع مهم در دستور کار 

قرار بگیرد. 
عنوان  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  زندان های  مدیرکل 
کرد: با انجام برنامه های فرهنگی و تربیتی و ارتقای مقوله 
آموزش برای زندانیان و تلاش در جهت باز اجتماعی شدن 
آنان می توان از بازگشت مجدد زندانیان جلوگیری کرد؛ 
که خوشبختانه استان کهگیلویه و بویراحمد در این زمینه 
استان  زندان های  در  مجدد  بازگشت  میزان  و  بوده  فعال 

کمتر از میانگین کشوری است. 
مبنی  قضایی  دستگاه  جدید  سیاست  به  اشاره  با  جمیاری 
بر تلاش جهت آزادسازی محکومین مهریه بیان کرد: با 
با مسئولین قضایی نسبت به آزادی  همکاری و همراهی 

بدهکار  افراد  این  یا  کنید چراکه  اقدام  مهریه  بدهکاران 
فاقد تمکن مالی هستند و ماندن در زندان هیچ مشکلی را 
حل نمی کند که باید با طرح در کمیته های صلح و سازش 
زندان  از  تقسیط  و  بکار  اشتغال  اعطای مرخصی،  با  یا  و 
با  شاکی  باید  دارند  پرداخت  توان  چنانچه  و  شوند  آزاد 
معرفی اموال و از طریق اجرائیه ثبت و پیگیر اخذ مطالبات 

خود باشد. 
لازم به ذکر است که تعامل با مقامات قضایی جهت تسریع 
در تعیین تکلیف متهمین تحت قرار، دیدارهای چهره به 
چهره با زندانیان و پیگیری مطالبات و خواسته های آنان، 
استفاده از تأسیسات جدید حقوقی، تکریم خانواده زندانیان 
به  زندانیان  انتقال  مراجعین،  به  خدمات  سریع  انجام  و 
اقامتی خود، رعایت حقوق شهروندی  نزدیک ترین محل 
مددجویان، تلاش در جهت تفکیک و طبقه بندی متهمین از 
محکومین، انجام بازرسی های مستمر باهدف سالم سازی و 
پاک سازی درون بندها، نظارت بر کار همکاران، آموزش 
و...  آراستگی  و  نظم  رعایت  نگهبان،  افسران  و  مراقبین 
در  استان  زندان های  مدیرکل  تأکید  مورد  موارد  ازجمله 

نشست شورای اداری و برنامه ریزی بود.

استان خوزستان

آبادان
نائب رئیس کمیسیون اصل ۹۰:

پویایی منطقه آزاد اروند حق 
مردم آبادان و خرمشهر است

نائب رئیس کمیسیون اصل ۹۰ مجلس گفت: پویایی 
منطقه آزاد اروند حق مردم آبادان و خرمشهر است و 
حوزه  در  فعالیت چشمگیر  موانع،  رفع  با  کوشید  باید 

تجارت را در این منطقه شاهد باشیم.
امیر خجسته در گفتگو با خبرنگار مهر افزود: با توجه 
به نقش آفرینی مردم خوزستان و به ویژه مردم شهرهای 
آبادان و خرمشهر در دوران جنگ تحمیلی، ایجاد منطقه 
آزاد حقشان بود، اینکه یک بازار و صادرات و تجارت 
خوب و فعالی را در این منطقه داشته باشند حقشان است 
و  نیست  این گونه  شرایط  حاضر  حال  در  متأسفانه  اما 

موضوع به درستی موردتوجه قرار نگرفته است. 
خجسته ادامه داد: منطقه آزاد اروند به توجه ویژه دولت 
و رفع موانع برای اجرای کامل قوانین نیاز مبرم دارد، 
به طور حتم پس از بازگشت به تهران در نخستین جلسه 
کمیسیون اصل ۹۰ درباره تمامی موارد بحث، تبادل نظر 

و پیگیری های لازم را انجام می دهیم.
وی با اشاره به رفع مشکل کالاهایی که در گمرکات 

آبادان و خرمشهر مانده و امکان خروج نیافته بودند، 
وزیر  سوی  از  امروز  که  پیگیرهایی  با  کرد:  اظهار 
صمت و گمرک کشور انجام شده مشکل رفع و کالاها 

روز شنبه هفته آینده خارج می شوند.
پویایی  تصریح کرد:   ۹۰ اصل  رئیس کمیسیون  نائب 
منطقه آزاد اروند حق مردم آبادان و خرمشهر است تا 
این دو شهر بتوانند از رکود و سکون خارج شود، منطقه 
آزاد، منطقه ای است که با فعالیت گسترده و چشمگیر 
که  است  همراه  صادرات  توسعه  و  تجارت  درزمینه 
نمی بینیم که  اروند  آزاد  منطقه  در  را  این وضعیت  ما 
بایستی حق مردم دراین باره ادا شود لذا تلاشمان بر رفع 
رفع  قالب  در  منطقه  این  در  فعالیت ها  موانع گسترش 

موانع و مشکلات است.
گمرک  در  خودروها  بلاتکلیفی  به  اشاره  با  خجسته 
یادآور شد: مگر می شود در جمهوری اسلامی مسئولی 
باشد اما کار بلاتکلیف باقی بماند، این موارد را نیز با 
تکلیف  تعیین  نخستین فرصت  نمایندگان در  همراهی 

می کنیم.
به وجود ۱۴۰ هزار تن ذرت  اشاره چندین باره  با  وی 
آلوده در بندر امام گفت: چرا باید این وضعیت وجود 
داشته باشد؟ باید هر چه سریع تر مسبب اصلی پیدا شده 
و با آنان برخورد جدی صورت گیرد. ما در کمیسیون 
اصل ۹۰ این مورد را به طورجدی دنبال می کنیم ضمن 
تن  تکلیف هشت هزار و ۳۰۰  تعیین  به  نسبت  اینکه 
نتیجه  بتوانیم  اقدام می کنیم تا  میلگرد در این بندر نیز 

خوبی را دراین باره به مردم ارائه دهیم.
وی در پاسخ به این سؤال که پشتوانه عملی وعده های 
کمیسیون اصل ۹۰ در رفع موانع و مشکلات فرا روی 
شهری  اقتصاد  به  کمک  جهت  به  اروند  آزاد  منطقه 
در  تجاری  فعالیت های  و گسترش  خرمشهر  و  آبادان 
عملی  اقدام  نخستین  افزود:  است،  کدام  شهر  دو  این 
پیگیری تلفنی موضوع ماندگاری کالاهای مسافری در 
گمرکات آبادان و خرمشهر از طریق مسئولان مربوطه 
بود که حاصلش خروج این کالاها در روز شنبه هفته 

آینده است.
نیستیم،  اجرایی  و  مردمیم  زبان  ما  کرد:  اظهار  وی 
مسئولان  سایر  و  می دهیم  انجام  را  لازم  پیگیری های 
سرانجام  به  و  کنند  دنبال  به طورجدی  را  موارد  باید 
برسانند، ما از وزرا خواهان پیگیری جدی موارد هستیم 
اینکه از استاندار خوزستان  با ما نیست ضمن  اما اجرا 
ورود  به  کند،  ورود  موارد  به  که  می خواهیم  هم 
 اثرگذار و نتیجه بخش وزرای صمت و اقتصاد به مسائل 

امیدواریم.

افزایش سطح زیرکشت پنبه در شهرستان داراب، سبب شده که ساخت دومین واحد فرآوری این محصول در دستور کار قرار گیرد.
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